
tisdag 16 september 2014

Ungdomssektionen protokoll #1!
1. Ordförande Isabell Åkerblom förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. !

-Närvaro.!

- Isabell Åkerblom (ordförande), Malin Åkerblom (sekreterare), Tom Andersson 
(kassör), Linn Ljungquist (Ledamöte och administratör för hemsida) och Robin 
Åkesson (Ledamöte och administratör för hemsida).!

2. Föregående protokoll.!

- Eva berättar om föregående mötet (uppstartsmöte 11 september) där vi fastslog att en 
ungdomssektion ska bildas och spånade idéer. !

3. Ekonomi. !

Ungdomssektionen har nu en kassa på 585 kr som samlades ihop på fotbollsdisco. !

!
4. Hemsidan!

- Robin berättar om hur hemsidan fungerar. Vi bestämmer att alla ska fylla i sina profiler 
med kontaktuppgifter samt profilbilder. !

- Vi bestämmer att protokollen ska läggas ut på hemsidan och också bilder som tas 
under aktiviteter. Isabell är ungdomssektionens kontaktperson vilket ska framgå på 
sidan. !

- Nisse ska ta upp problemet med länken från lagsidan med Maria.!

5. Rapport av aktiviteter sedan förra mötet.!

- Några aktiviteter sedan föregående möte har inte genomförts. !

6. Kommande aktiviteter.!

-  Tom kom med förslaget om en aktivitetsdag då lag från sörmland får delta. Exempel 
på aktivitet är såpfotboll. Detta till sommaren 2015.!

- Förslag om ett vinter sports camp då man arrangerar detta över en helg och att olika 
sporter ska äga rum. Det här ska vi spekulerar mer om nästa möte. !

!
!
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7. Övrigt. !

- Cykelsektionen söker funktionärer till deras lopp den 19 oktober. Till nästa möte kollar 
samtliga medlemmar med lagkompisar om de kan ställa upp. Eva svarar 
cyckelsektionen att ungdomssektionen tar på sig arbetet för en ersättningssumma!

- A och B laget efterlyser bollkallar till resterande matcher (19/9, 21/9 och 5/10.) På 
fredag tar ungdomssektionens medlemmar ansvar för jobbet men försöker hitta övriga !

- Under ungdomsavslutningen ska ungdomssektionen presenteras och Isabell ska hålla 
ett tal. En idée låda ska även finnas under avslutningen så personer kan ge tips på 
vad vi kan genomföra med ungdomssektionen, ansvarig för lådan är Linn. !

- Isabell pratar med Marko angående ersättning för jobbet av bollkallar. !

- Isabell och Malin fixar fika till nästa möte. !

8. Nästa möte är Tisdag 7 oktober klockan 18.00!

9. Isabell förklarar mötet avslutat. !

!
Sekreterare: Malin Åkerblom!
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